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Zápis 

č. 4/2023 
ze zasedání územního výboru Českého rybářského svazu, z. s., Jihočeského územního svazu, 

které se konalo 25. 5. 2023, od 15.oo hod.  

v sídle JčÚS v Boršově nad Vltavou. 

 

Přítomni: 

Členové územního výboru:  

Ing. Karel Koranda – předseda JčÚS ČRS; Jiří Marek – jednatel JčÚS ČRS; Ing. Jaromír Procházka; 

Ing. Josef Kostka; RNDr. Milan Hladík PhD.; Zdeněk Paul; Zdeněk Babka; Jiří Nekola; Jaromír Slavík; 

Čeněk Štojdl; Josef Luxa; Martin Zimandl;  

 

Hosté: 

Bc. Pavel Moravec – hospodář JčÚS 

David Havlíček – předseda ÚDK 

Omluveni: 

JUDr. Vít Pošvář 

 

Jednání zasedání zahájil v 15.00 hod., předseda Ing. Karel Koranda přivítáním všech přítomných 

členů výboru. 

 

I. Schválení programu jednání 
 

1. Schválení programu jednání  

2. Kontrola usnesení  

3. Došlá pošta 

4. Informace zástupce ÚDK 

5. Vyhodnocení průběhu členských schůzí místních organizací JčÚS ČRS 

6. Projednání návrhů BPVRP a změn Popisů revírů pro rok 2024 

7. Stanovisko Územní dozorčí komise JčÚS ČRS k uzávěrce 2022 

8. Příprava územní konference JčÚS 

9. Informace z jednání Republikové rady ČRS 

10. Různé 

 

 

usnesení č.22/23: Výbor JčÚS souhlasí s předloženým programem jednání. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

II. Kontrola usnesení 
Jednatel Jiří Marek seznámil výbor se stavem usnesení z minulého zápisu. 

usnesení č.19/23 – trvá : Výbor JčÚS souhlasí s poskytnutím finanční zálohy na zakoupení malého  

nákladního automobilu pro potřeby distribuce násad ve výši 350 tis. Kč v pěti ročních splátkách po 

70 tis. Kč. Sekretariát připraví smlouvu a splátkový kalendář. Pro MO Velešín Kč. 

Smlouva vyhotovena,  přeposlána MO a čekáme na podpis smlouvy ze strany MO Velešín. 
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usnesení č.20/23 - splněno: Výbor JčÚS souhlasí, aby jednatel Jiří Marek osobně prověřil situaci  

v provozovnách firmy p. Unterholzera. 

V úterý 16.5. proběhla osobní schůzka s p.Danielem Unterholzerem v jeho provozovně Wild 

Water v Rakousku v Andorfu. Souhlasil s podmínkami výdeje našich povolenek do budoucna 

v rámci RIS a poslal část dlužné částky. Potvrzen splátkový kalendář. Další schůzka je 

naplánovaná na 5.6. na sekretariátu v Boršově. 

 

usnesení č.21/23 – splněno: Výbor JčÚS schvaluje udělení medaile panu Ing. Janu Trojanovi a 

 návrh předkládá Radě ČRS ke schválení. 

Předseda Ing. Karel Koranda přednesl tento návrh Radě, která jej schválila. 

 

III. Došlá pošta 
Přednesl jednatel Jiří Marek 

Pstruhařství ČRS – Žádost o půjčku  4.mil na financování dostavby sanačního žlabu v Kaplici. 

 Stavba probíhá a je financována z dotačního titulu a po ukončení realizace projektu bude částka 

vrácena JčÚS. 

usnesení č.23/23: Výbor JčÚS souhlasí s poskytnutím finanční půjčky ve výši 4.000,000,- Kč 

na dokončení realizace stavby sanačního a distribučního žlabu v Kaplici v provozovně  

Mostky 46. Po ukončení projektu bude uvedená částka vrácena na účet JčÚS. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Honební společenstvo Rodvínov – Jindřiš 

Dnes 25.5. od 18.oo zasedá Valná hromada Honebního společenstva Rodvínov – Jindřiš.  

JčÚS  je majitel pozemků v myslivecké honitbě s hlasovacím právem při valné hromadě. 

Na základě doporučení MO Jindřichův Hradec se výbor JčÚS rozhodl nechat propadnout naše 

hlasovací právo k dotčené honitbě v aktuálním hlasování z důvodu nestrannosti k mysliveckým 

zájmům. 

Výbor bere na vědomí 

 

ČRS MO České Budějovice 2 – Žádost o poskytnutí bezúročné půjčky 

 Ve výši 500 tis. Kč pro potřeby nezbytných oprav a rekonstrukce budovy na adrese  

Lidická 1138/191 ve vlastnictví MO ČRS České Budějovice 2. Předpokládáme splacení půjčky 

 do pěti let od poskytnutí půjčky. 

usnesení č.24/23: Výbor JčÚS souhlasí s poskytnutím finanční půjčky ve výši 500.000,-Kč na provedení 

nezbytných oprav a rekonstrukci budovy na adrese Lidická 1138/191 ve vlastnictví  ČRS MO České 

Budějovice 2. Splácení půjčky proběhne dle splátkového kalendáře do pěti let od poskytnutí půjčky 

Hlasování: pro11 , proti 0, zdržel se 1. 

Usnesení bylo přijato. 

 

ČRS Rada – Výzva k zaslání příspěvku na pořízení projektu RIS na rok 2023 

 Částka 3. mil Kč splatná 31.5.2023 

usnesení č.25/23: Výbor JčÚS souhlasí s převodem peněz na financování Rybářského informačního 

 systému dle schválené metodiky ve výši 3.mil Kč. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 
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JUDr. Jiří Hromas Počátky – Zájem o koupi malého pozemku u rybníka Tovární 

 Pozemek  č. 4523/3 o výměře 46 m2 je částečně chodníkem a sběrným místem s travnatou 

 plochou. Na travnaté ploše by zájemce rád a letos vysadil dvě lípy a mezi ně postavil malý 

křížek. 

usnesení č.26/23: Výbor JčÚS souhlasí s jednáním o prodeji 46 m2  pozemku u rybníka Tovární 

 panu JUDr. Jiřímu Hromasovi za dohodnutou cenu. Prodej pozemku neovlivní výkon rybářského 

práva na revíru. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

IV. Informace zástupce ÚDK 
Předseda ÚDK David Havlíček informoval výbor o provedených sedmi kontrolách ÚDK na 

sekretariátu JčÚS. Namátková kontrola pokladní hotovosti, kde nebyl žádný problém. Dodržování 

směrnice nákupu a prodeje majetku konzultací s jednatelem s tím, není potřeba úpravy a současný 

stav směrnice je vyhovující. Při kontrole evidence smluv došlo k posunu k lepšímu. Byla vytvořena 

cloudové databáze, která je průběžně doplňována dokumenty v PDF. Nejsme odkázáni pouze na 

šanony, ale dokumenty jsou k dispozici přes webové prostředí. Proběhla kontrola smluv s místními 

organizacemi, ale vzhledem k zavedení RIS budou na podzim připraveny nové smlouvy o prodeji 

povolenek souběžně i se smlouvami komerčním výdejnám mimo ČRS. Dotační programy byly po 

kontrole hodnoceny výborně. Kontrola poskytnutých půjček MO a splácení. ÚDK konstatovala, že 

vše probíhá v pořádku dle nastaveného splátkového kalendáře. Jedna připomínka, kdy smlouva 

s MO Trhové Sviny by měla být převedena z půjček do kategorie půjčky čerpání z fondu SRH. 

Poslední kontrola se týkala smluv DPP s rybářskou stráží a ostatních DPP, nedostatky nebyly 

zjištěny. Příští zasedání proběhne v červnu a bude projednávat účetní uzávěrku za rok 2022 a 

rozpočet na rok 2023. 

Výbor bere na vědomí zprávu ÚDK 

 

V. Vyhodnocení průběhů členských schůzí místních organizací JčÚS 

ČRS 
Místopředseda Ing. Jaromír Procházka přednesl zprávu zpracovanou z podkladů delegátů na 

členských schůzích a usneseních jednotlivých MO JčÚS. 

V letošním roce proběhly členské schůze z celkového počtu 62 MO v 61 MO. Z počtu 27 140 

dospělých členů ČRS JčÚS se schůzí zúčastnilo 2551 členů což je 9,4 %. Do diskuse se zapojilo 

245 účastníků schůzí. Usnesení členské schůze je povinnost plynoucí z Jednacího řádu čl.10 odst.9. 

Povinností je zaslat usnesení do 30 dnů po skončení schůze na ÚS a členům výboru MO…... Tuto 

povinnost splnilo pouze 41 místních organizací. Výsledky o hlasování k BPVRP byly vyhodnoceny 

a jsou předány výboru k zařazení k projednání na Konferenci JčÚS , která proběhne 27.6. v Českých 

Budějovicích.  Hlasování proběhlo pouze u 33 MO, ostatní poukázali na hlasování z roku 2022, kdy 

se hlasovalo o stejných bodech. 

Dále upozornil na starý termín „Výroční členská schůze“ tento termín by měl být nahrazen 

zkráceným termínem bez přívlastku výroční , pouze „Členská schůze“. Zdůraznil, že vzor zápisu 

usnesení je uveden v Jednacím řádu ČRS příloha č.5. Usnesení slouží k předání podnětů a 

požadavků na ÚS, který tak musí reagovat na připomínky nebo námitky ze stran MO. Nezasláním 

usnesení se této možnosti komunikace vzdávají. 

Veškeré zpracované materiály byly předány  k založení na sekretariát JčÚS.  

    Výbor bere na vědomí 
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VI. Projednání návrhů BPVRP a změn Popisů revírů pro rok 2024 
Hospodář Bc.Pavel Moravec předložil výboru návrhy úprav doporučených hospodářským 

odborem, které budou předloženy konferenci ke schválení. 

- pravá definice „lovu na plavanou“ tak aby byla v souladu s definicí lovu na položenou – tedy 

sjednocení užití pouze jednoho háčku. 

- Limit 50 kusů vyjmenovaných druhů ryb zavést na všechny druhy povolenek.  

- Ukončení denního lovu po přisvojení si druhé vyjmenované ryby (kapr, štika, candát, bolen, sumec).  

- Omezení počtu ponechaných dravců na všech mimopstruhových revírech JčÚS (štika, candát) na 20 

ks ročně na 1 povolenku. 

- Návrh na ÚN Lipno: 

• Zvýšení minimální míry nástražní rybičky na 20 cm 

• Zvýšení minimální míry candáta obecného na 50 cm 

• Zavedení omezení počtu ponechaných dravců (štika, candát) na 20 ks ročně na 1 

povolenku 

• U vláčecích gumových nástrah o délce těla menší než 14 cm je povoleno použít pouze 

jeden jednoduchý háček. 

• zavést 24 hodinový rybolov v období od 16.6 do 31.8 v úseku od tělesa hráze po kostel 

v Přední Výtoni. 

  

 

usnesení č.27/23: Výbor JčÚS doporučuje  předložené návrhy BPVRP k projednání na konferenci. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Podrobné návrhy budou zaslány do MO spolu s materiály na konferenci. 

 

VII. Stanovisko Územní dozorčí komise JčÚS ČRS k uzávěrce 2022 
Předseda ÚDK David Havlíček informoval o plánované červnové kontrole ÚDK, kde bude na 

programu jednání účetní uzávěrka za rok 2022 a plán rozpočtu 2023. 

Výbor bere na vědomí 
 

VIII. Příprava územní konference JčÚS 
Územní konference proběhne 27.6.2023 v Českých Budějovicích v sále Gerbera od 15.oo hodin 

Hlavní náplní konference bude schválení BPVRP ( bližší podmínky rybářského práva ), které budou 

platit a schválení cen povolenek JčÚS na rok 2024. 

Na zadní straně soupisu revírů budou uvedeny změny, které byly nově zavedeny a jsou aktuálně platné. 

Rybář tak bude seznámen se změnami a nebude muset složitě hledat úpravy v původním textu.  

Je plánováno soupis revírů schválit na čtyři roky, abychom nemuseli upravovat BPVRP.  

Účast zástupců MO max 2 osoby, za MO alespoň jeden statutární zástupce MO (předseda nebo 

jednatel). 
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Zaslat materiály pro delegáty s BPVRP. 

Pozvat následující hosty – předseda ČRS, jednatel ČRS, koordinátor RIS, právník ČRS 

Zajistit prezentaci dataprojektor stojan s monitorem, ozvučení  

Cena povolenky navýšení návrh o 400,- Kč 

usnesení č.28/23: Výbor JčÚS souhlasí doporučit konferenci navýšení ceny územní povolenky  

o 400,- Kč pro rok 2024 s výjimkou mládežnických a dětských povolenek. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

Rada připravuje ukončení platnosti územních povolenek na revírech Rady. (Orlík, Trnávka)  

 

IX. Informace ze zasedání Rady ČRS 
Ing. Josef Kostka –  zápis byl zaslán do MO i členům výboru JčÚS. 

Rybářský informační systém, probíhá migrace dat zkušební testování. 

Připravuje se školení RIS pro obsluhovatele RIS. 

Firma BUSHMAN nabízí pro členy ČRS slevu 40% administrováno bude přes emaily rybářů s přes 

sekretariát rady. 

Ing. Vrána připravuje nové malby ryb na kartičky Naše ryby. Stávající verze byla shledána 

nevyhovující. 

Zpráva o činnosti odboru mládeže Rady a plán na letošní léto a podzim přednesl předseda OM 

p.Marek. 

Případná pokuta za neodevzdanou povolenku: je plánováno, že RIS bude vypočítávat pokutu 50% 

ceny celosvazové povolenky. Jinak si rybář nebude moci koupit členskou povolenku. 

Výbor bere na vědomí 

 

X. Různé   
předseda Ing. Karel Koranda  

➢ Nutno stanovit strukturu fondů JčÚS od roku 2024. 

➢ Paušál za výdej povolenek pro výdejny mimo ČRS. 

➢ Rybářský řád uznávat i v digitální podobě. Příprava mobilní aplikace v RIS. 

➢ Tisk úlovkových lístků formát A4 od roku 2025 na rok 2024 do vyčerpání zásob starých tiskopisů. 

usnesení č.29/23: Výbor JčÚS souhlasí se zavedením formátu A4 od roku 2025 pro všechny povolenky 

 s jednotným tiskem. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

➢ Příprava nových smluv o prodeji povolenek s MO i externími prodejci  - pouze on-line a tiskárna 

Nebude možné vypsat povolenku ručně. Bude generována v systému RIS. 

➢  Pokud MO nepodepíše novou aktualizovanou smlouvu nebude moci prodávat územní povolenky. 

usnesení č.30/23: Výbor JčÚS souhlasí, aby MO, která nepodepíše aktualizovanou smlouvu o prodeji  

povolenek neobdržela územní povolenky na rok 2024 k prodeji. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 
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➢ Samostatně hospodařící organizace, tj. MO Pacov nemohou prodávat povolenky JčÚS. 

Předseda a jednatel budou jednat s MO Pacov o možnosti vstupu do SHR. 

usnesení č.31/23: Výbor JčÚS souhlasí, aby samostatně hospodařící MO nemohli prodávat  

povolenky JčÚS. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Jednatel Jiří Marek 

➢ Seznámení s průběžnými platbami za prodané povolenky od MO. Většina MO odvádí pravidelně 

platby za prodané povolenky. Bohužel jsou výjimky MO Deštná ještě neodvedla žádné peníze za 

prodané povolenky. Dále MO Vyšší Brod a Lenora nezadali do systému Lipan žádné prodané 

povolenky. 

➢ Aktualizovaný rozpočet na rok 2023. Bylo velice složité v současné době inflace a kolísání cen 

sestavit odpovídající rozpočet. Výbor byl podrobně seznámen s aktualizovaným 

vyrovnaným rozpočtem, který je 83.272,000,- Kč. Doporučujeme výboru ke schválení. 

usnesení č.32/23: Výbor JčÚS schválil aktualizovaný vyrovnaný rozpočet ČRS JčÚS  

ve výši 83.272,000,- Kč  pro rok 2023. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

➢ Prověření datových schránek místních organizací JčÚS – zasláním Komplexního rozboru 

hospodaření na revírech 

➢ Nástěnné kalendáře ČRS a stolní kalendáře na rok 2024 budou převzaty o Rady s požadovanými 

logy MO a JčÚS. 

➢ Návrh v rybníkářském režimu na rybníku Malý Jordán (Tábor) a pískovně Jindřiš (Jindřichův 

Hradec) – od roku 2024 umožnit lov přívlačí celoročně s ponecháním pstruha duhového a sivena 

amerického ? 

➢ Hlášení rybářských závodů do 20.února aktuálního roku v souvislosti s udělováním výjimek MZe! 

Na dodatečné hlášené závody nemusí brán zřetel v souvislosti s udělováním výjimek státní správou 

a nebudou povolovány. 

usnesení č.33/23: Výbor JčÚS souhlasí, aby závody na revírech byly hlášeny od pořadatelů nejpozději  

do 20.února aktuálního roku. Na další hlášení závodů nemusí být brán zřetel. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zdeněk Paul  

➢ Úprava statutu fondu dětí a mládeže. Rozdělování peněz do místních organizací dle žádostí pro 

rok 2023. Zasláno všem členům výboru k prostudování. 

usnesení č.34/23: Výbor JčÚS souhlasí s úpravou přerozdělováním peněz z fondu dětí a mládeže 

 pro rok 2023. 

Hlasování: pro 8, proti 2, zdržel se 2. 

Usnesení bylo přijato 

 

RNDr. Milan Hladík 

 usnesení č.35/23: Výbor JčÚS souhlasí s poskytnutím s finančního příspěvku po 25 tis. Kč pro 

 2 závodníky LRU muška na reprezentaci v zahraničí pro p.Jaromíra Šrama a Kateřinu Švagrovou. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 1. 

Usnesení bylo přijato. 
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Čeněk Štojdl 

➢ Srdečně zve všechny přítomné na slavnost do Trhových Svinů k příležitosti 100 let založení 

místní organizace.  Dne 24.června 2024 od 14.oo u nádrže Brigádník.  

 

David Havlíček 

➢ Malý Jordán - návrh povolit plavidla při rybolovu. 

 

Pavel Moravec 

➢ Ceny kapra jsou vysoké a přesto chceme zarybňovat kaprem od produkčních rybářů ? Doporučuji 

přednostně zarybňovat revíry s vysokou návštěvností a návratností.   

 

místopředseda Ing. Jaromír Procházka 

➢ Stanovy umožňují MO Pacov schválit 2/3 usnášeníschopných členů na členské schůzi vstup do 

SRH. A přijetí je dále podmíněno souhlasem konference ÚS. 

 

Závěrem předseda JčÚS, Ing. Karel Koranda ukončil schůzi v 19.10 hodin. Poděkoval všem členům za 

účast na jednání. 

 

Příští zasedání Výboru JčÚS proběhne ve čtvrtek 22.6.2023 od 15:00 hodin v zasedací místnosti 

ČRS JčÚS v Boršově nad Vltavou. 

 

Použité zkratky: 

JčÚS ČRS = Český rybářský svaz, z. s., Jihočeský územní svaz 

MO …. = Český rybářský svaz, z. s., místní organizace … 

SRH = společný rybolov a hospodaření 

RIS = rybářský informační systém 

BPRP = bližší podmínky rybářského práva 

Přílohy: Prezenční listina přítomných 

V Boršově nad Vltavou 5.6.2023 

Zápis vypracoval: Jiří Marek, jednatel JčÚS ČRS 

Zápis ověřil: 
 

Ing. Jaromír Procházka, místopředseda JčÚV 

Ing. Karel Koranda, předseda JčÚV 

 

 


